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Oœwiadczenie skierowane do marsza³ka Senatu Bogdana Borusewicza

Szanowny Panie Marsza³ku!
W pi¹tek 25 wrzeœnia 2009 r. po raz ostatni transmitowano obrady Sejmu w TVP. Zgodnie z deklara-

cjami w³adz telewizji publicznej transmisja obrad mia³a zostaæ przerwana tymczasowo, jednak¿e, jak
pokazuje teraŸniejszoœæ, ta sytuacja ma pozostaæ na trwa³e. W³adze telewizji publicznej w ubieg³ym
roku deklarowa³y umo¿liwienie telewidzom œledzenia obrad, jednak¿e, jak do tej pory, skoñczy³o siê na
deklaracjach. A z informacji, jakie uzyskujê podczas moich spotkañ w terenie, wynika, ¿e ludzie chc¹
na bie¿¹co œledziæ prace Sejmu, a bezpoœrednich relacji nie zast¹pi¹ nawet najlepsze programy infor-
macyjne i publicystyczne, bowiem informacja jest ju¿ w nich przetworzona, niekiedy zniekszta³cona lub
zak³ócona osobistym postrzeganiem przez relacjonuj¹cego. Telewizja publiczna transmitowa³a obrady
Sejmu od wielu lat, najpierw w TVP2, potem w TVP3, który powsta³ w 2002 r., a od 2007 r. w TVP Info,
który to kana³ zast¹pi³ TVP3. Obrady mo¿na te¿ od jakiegoœ czasu œledziæ na stronie internetowej Sej-
mu, jednak¿e wiele osób w Polsce nie ma jeszcze dostêpu do internetu.

W zwi¹zku z tym proszê o informacje dotycz¹ce dzia³añ, jakie s¹ podejmowane w celu powrotu trans-
misji obrad parlamentu jako sta³ego elementu programu telewizji.

Z powa¿aniem
Grzegorz Wojciechowski




